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Protokoll fört vid Bronslxan $amfälligher
förenings styrelsemöte 1 gg&0 g-re.

Närvarande Magnus Månson
ErikWredling
Peter Haglund
Gunnar Larsson
Mats Petersson
Bo Larsson

Ola Wilström

samt suppfeanten

och del av tiden

i,tiitots öpp,- ordf. Magnus Månson håbade de nurraiJ; vätkomna och förtdarade mötet oppnat nande

Föreg mötes-
protokoll

, * g.sotkussion med reria ansående er eventuer- fiHäfrlå*seMceavtal på vårt intema KabeFW-nåt Beslut itrAgun kommer at fattas senare.
- llagnus meddelade även at Telia Kabd-TV nu hd-namn tiil Telia lnfomedia Kabel.- Sgkt- Peter Haglund meddelade at den plattvgrmevedare familjen nan 

".aun 
f ,S Ät

under Mntem inte get tillfredsstållande varmvattentemperatur. oå nnns 971ligt WS-folkosak Uil de'ta i föreningens intema vännesyslern. Oen granne som funde ru, frutt 
- -

uvta ul sin "gamla" vårmeomformare ug en hat'/armer,ra$are kan inte rekommenderas
defra före en genomgående undersökning.'Peter står gårna till förfoganOe meo uppgifter.

S 4. Ekonomln- Kmsör Erik Wredling kunde informera omät 1997 års resultat ser ut att Hi effi överskott 
-'rY'i

på ca 80 000 kr ptut i.n araåttning till reseMond om 50 000 kr. Bakgrunden til overskottetår en mild vinter med lägre vårmekostnad än Uerafnat gn reflektion-kunOå goras at för-eningens ekonomiår gocl på så vb au de dbponiHa fiilgångama år ca. 4g0 000 kr, vitketår en styrka inför byggandet av miljöbodårna.
; Den prdiminära budgeten for 19Ö8 ty_der på en omslutning om 1 63g 000 kr, med en smårrehöjning för värme och vaten inlagda. bessutom ar zoo ooo kr reserverat för at bekostamiljÖbodarna. Deffa innebår en utdebrlering om ssob-Faeg krför larartal3 och 4 iår.Styreben godkånde detta förslag.

$ 5. Mt{föbodar- Mats Pettersson rapporterade att fdreninge-ns ansökan om förhandsbesked för byggandeav {tjpfoaar på parkmarken mellan Bronslmgatan octr eJurnovcagaGn nartesvaretsp$qftllr4 byggnader med integrerat,rtrån-0".'isårilu stitsom garagetångoma)
- vad gåller typ av byggnad har fåmkommit att oeåsa måste vara grina.] ttagan om iso-lerade är att föredra framför olsolerade byggnaoei nr.=i"G tä"d'öet'slnes vara enkostnadsfråga^om man vill kosta på sig däring. 

----'-- "'i
- Ytterligare två fÖretag-har tcontaktaeigr au avie offert på alctuela byggnationer. En har över-hwudtaget inte visat något intresse. Från det rioÄtor,fiuget har skickats en offert somdock inte ä r konku nenskraftig i förhåilandrtii uäb"rå-iln*mmaste anbu d.- Lantmåteriförvaltningen koilmer at kalla samän ruidnlng"n" medlemmartil förråttningat införa miljÖbodarna och dårmed sammankopptade trAd u[ anggjningiG*rrtut pret. tidför deta år den 2' apyl och styreben åqp.l girioruu}nsa-"n extra såinmä tangutning där-till' separata kauelser för deta kommer at dldribuerår. i å"u" ,"m"nr,"ng iommer åvenftåg"un tas upp om att ta in det intema KabetrV-nåtet i anlåggningsbeslutet
- Frågan om elanslutnlng av miljöbodarna nar rommii uöö *r en extra frågestäflning. Dragningav dkablama till respektive bygdnad över annans mark innebar ui=* rorpriLäon. Elverketmåste utföra denna anslutniriöäcrr beslutet om antaläuonnur"ng måste fattas.

s2.- Föregående mötesprotokoll nr 1-gB godkääaes.



$6.
- Peter Haglund medddade art Brandhovdaskolans matsal år bokad för åre,ts ordnade
fÖreningsståmma den 28 maj kl. 19.00. Kallebetilldenna ståmma sker iseclvantig
ordning.
- lnga motioner har kommit sgneben tillhanda inom den sripureradeliden.
- Valberedningen har påbörjat si[ arbete.

$7.
- Besiktning av samfällighetens egendom är planerad tilllördagen den 18 april ld. g.00

s8.
- Nästa möte blir 18 aprilianslutning tillbesiktningen.

se.
-Ordf. Magnus Månson tackade för visat intresse och förklarade mötet arrslutat
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